
Varför valde du Dahlstiernska? 
Nära hemmet och att slippa pendla. Min 
syster gick där innan och trivdes så bra. 

Vad var mest positivt med att gå på 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Lärare som är kunniga och ser mig. Att man 
är förberedd på verkligheten.

Hej! Vad gör du nu för tiden?

Har du något särskilt minne från 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Studenten!! Studiebesöken. Olika platser 
för att bredda min utbildning, från äldre-
boende till Näl. 

Vad har du jobbat med sedan du slutade 
på gymnasiet? 
Först på Fagerlidshemmet och nu på det 
särskilda boende här på Fagerlid. 

Hur har du använt din kunskap från 
gymnasietiden? 
Ja, verkligen varje dag. Mycket från 
praktiken, men även yrkesteorin i skolan. 

Vad har du för råd att de till de som ska 
välja gymnasieskola? 
Välj Dahlstiernska för det är en bra skola 
där man känner sig trygg med lärarna. De 
ser en.

Namn 
Emma Salomonsson (24 år) 

Vilken utbildning gick du på Dahlstiernska? 
Vård- och omsorgsprogrammet, lärling 

När gick du ut? 
2016 

Vad gör du nu? 
Arbetar som undersköterska på Fagerlids 
särskilda boende. Tillsvidaretjänst.


